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STYRELSEPROTOKOLL nr 5/2018 

 
 

Sammanträde med styrelsen för AB Stockholmshem 
 

 

Datum: 2018-06-07 

 

Plats:  Styrelserummet, AB Stockholmshem, Hornsgatan 128 

       

Närvarande: 

 

Ordföranden Kadir Kasirga 

 

Vice ordföranden Björn Ljung 

 

Ledamöter Ewa Carlsson-Hallberg 

 Sara Pettigrew 

 Georgios Tsiroyannis  

 Yvonne Fernell-Ingelström  

Stefan Svanström 

    

 

Suppleanter Thomas Vrcek  

 Fotios Stathis 

 Eva Arnqvist 

 Billy Östh 

 Carl Cederschiöld 

 Lena Kling, från ärende 4 

    

Arbetstagarrepresentanter  Börje Eriksson 

 Kristin Selander 

  

  

  

   

Övriga närvarande Anette Sand, VD 

 Linus Johansson, vice VD 

 Svante Larsson, chef Ekonomi 

 Patrik Andersson, chef Bygg och Teknik  

 Olle Torefeldt, chef Kommunikation och Marknad 

 Per Forsling, chef Boende och Lokaler  

 Åsa Stenmark, Kommunikationschef ? 

  

  

  

  

 

  

§ 1 Mötets öppnande  
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Ordföranden hälsade alla välkomna samt förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2  Utseende av justerare  

 

Att jämte ordföranden justera dagens protokoll valdes vice ordförande.  

 

§ 3 Föregående protokoll  4/2018 

 

Anmäldes att föregående protokoll 4/2018 är justerat och utskickat. Noterades att Börje Eriksson 

inte var närvarande vid föregående protokoll varför detta justerades. 

 

§ 4  Tertialrapport 1 

  

VD hänvisade till ärende 4. 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade följande: 

 

1. Tertialrapport 1 för perioden 1 januari – 30 april 2018 godkänns. 

 

Särskilt uttalande från styrelsemedlemmarna Björn Ljung (L), och Yvonne Fernell- 

Ingelström m.fl. (M) 

 

Att fler bostäder kommer på plats är en förutsättning för att Stockholms starka tillväxt och 

utveckling ska kunna fortsätta. Byggtakten i staden varvades under Alliansens ledarskap upp till 

den snabbaste nivån sedan 1970-talet. Mellan 2006 – 2014 färdigställdes närmare 39 000 nya 

bostäder. En fortsatt hög byggtakt är nödvändig för att människor ska kunna bosätta sig i 

Stockholm och för en ökad tillväxt. Vi anser därför, att det är beklagligt att majoriteten inte når 

upp till målsättningen om antalet färdigställda bostäder under 2018. Men framförallt är det tydligt 

att projektportföljen för bolaget är för tunn för att nå upp till målsättningarna under kommande år. 

Majoriteten i Stockholmshems styrelse har redan tvingats backa från sitt löfte om dubblerad 

bostadsproduktion i allmännyttan med 1000 lägenheter per år från 2017, i nuläget bedömer 

bolaget att årsmålet inte ens nås till 2019. Uppskattningsvis saknas runt 5000 objekt i 

Stockholmshems projektportfölj för att årligen kunna påbörja 1000 bostäder.(Stämmer dessa 

siffror fortfarande?) Bolaget bedömer enligt föreliggande rapport att däremot kunna uppnå 

årsmålet avseende antal påbörjade bostäder. 

 

Vi oroas även över den ansvarslösa och kortsiktiga ekonomiska politik som den rödgrönrosa 

majoriteten bedriver och som försämrar soliditeten i bolaget. Det rödgrönrosa ledarskapet på 

koncernövergripande nivå riskerar på sikt att urholka hela koncernens soliditet, försvaga dess 

finansiella ställning och medföra en ohållbar ökning av kapitalkostnaderna. Det är ett 

ofrånkomligt resultat av majoritetens politik att kraftigt höja investeringstakten och samtidigt 

kraftigt minska intäkterna från realisationsvinster. Kapitalkostnaderna för det växande skuldberget 

kommer att öka när räntorna höjs, vilket kommer att ta resurser i anspråk som annars hade kunnat 

tillföras stadens kärnverksamhet. 

 


